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Verslag 16 november 2023 bestuursvergadering 
Aanwezig: Paul de Roos (Voorzitter) Arnaud Paagman, Marc Nagelhout, Alexandra Groote, 
Jotika Verdel (verslag) Sabrina Goossens 
Afwezig: 

 
1. Opening 
• De voorzitter opent de vergadering. 
 
2. Verslag 18 oktober en actielijst 18 oktober  

Verslag vastgesteld.  
Actielijst behandeld.  
 

3. Binnengekomen mail 
• Update Groene Enclave:  

Alma Streefkerk heeft mail gestuurd naar aanleiding van onze vraag naar de stand van 
zaken mbt Groene Enclave. Er is nog geen update over de groene enclave.  

• Strategie openbare ruimte:  
Jotika is naar de informatieavond geweest. Nog geen informatie, maar de vragen van de 
enquête werden op een ludieke manier nog een keer gesteld.  

• Zernike:  
Ter kennisgeving aangenomen.  

• Tennismuurtje mailwisseling:  
Dit is inmiddels opgepakt door de wijkvisieclub.  

• 4 mijl route:  
Mail gestuurd, maar geen reactie meer ontvangen.  

• 31 december:  
Hardloopevent. Eventueel is een bijdrage mogelijk, mits het geen besloten club is.  
Verslag SDO: ter kennisgeving.  

• Tweedehandsbeurs.  
Idee aangeleverd om 2e handsbeurs te organiseren.  
Sabrina neemt contact op met de indiener van het idee.  
 

4. Externe overleggen 
• SDO:  

Er was een presentatie van de omgevingswet. Deze wordt nog rondgestuurd.  
De conceptbrief van de secretaris van Vinkhuizen richting de gemeente is doorgestuurd 
naar iedereen, en ieder zal reactie geven binnen het bestuur vóór maandag 20 november.  
Mbt informatie vanuit de gemeente over te plaatsen zaken in de wijk kunnen we contact 
opnemen met Peter van der Kooi.  
Verkeer: 
Aantekeningen van Jotika ter kennisgeving. Website gaat binnenkort live. 
School:  
Mail met procedures alarmering wordt doorgestuurd binnen bestuur. Afgesproken met 
school om dit niet buiten het bestuurd te delen.  

• Verkeer 
Afgelast, nieuwe uitnodiging volgt.  
 

5. Beheerder website 
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Jasper was uitgenodigd bij overleg. Paaseieren zoeken is een event dat druk bezocht wordt, 
ongeveer 300 kinderen. Er wordt ook een vergunning voor aangevraagd. Volgend jaar 
wordt het weer georganiseerd, het moet dan tijdig in de begroting opgenomen worden.  
 
Beheer van de website: belangrijk om uit te zoeken welke email-adressen van de wijk nog 
gebruikt worden.  
 

6. Flyers bezorgen 
• Het ronddelen van de flyers heeft ongeveer 40 nieuwe aanmeldingen opgeleverd. Een mooi 

resultaat.  
 

7. 20-jarig bestaan wijkvereniging 
• In november bestaat de wijkvereniging 20 jaar. Gedacht wordt aan een nieuwsjaarborrel 

oid. 27 november gaat het bestuur hierover brainstormen.   
 
8. Stand van zaken commissies 
• Financiën:  

- De donaties van sponsoren voor de intocht van Sinterklaas komt bovenop het 
toegezegde budget vanuit de wijkvereniging.  

- Bij aanmelden nieuwe leden wordt direct een mail gestuurd naar de aanmelder met 
verzoek tot betaling. Dit strookt niet met de info op de flyer. Betaling is dan voor 2024. 
Afgesproken om de procedures mbt betaling nog een keer door te nemen.  

- Wijkwethoudersbudget is nog niet gebruikt. Paul zal de wijkvisie naar de stand van 
zaken vragen.   

 
• Communicatie. 

- Nieuwsbrief is nog niet verstuurd. Er is geen input gekomen. Wordt nu na intocht 
Sinterklaas gedaan. Stukje over karten kan dan ook meegenomen worden.  

• Sinterklaas 
- Evenementenvergunning is op naam van de wijkvereniging gezet.  
- Facturen voor sponsors ook uit naam van de wijkvereniging gestuurd.  
- Fotograaf is niet nodig. Er worden foto’s met een drone gemaakt.  
- Goed als er ook bestuursleden bij de intocht zijn. Jotika gaat er heen. 

• WBTR 
- Volgende keer behandelen.  
 

9. Afspraak Lanji 
- We sturen nog 1 keer een uitnodiging, ergens in januari.  

 
10. Organisatie SDO 

Volgende keer op de agenda zetten.  
 

11. Rondvraag 
Gevraagd wordt naar een reactie van de gemeente op de zienswijze woontoren. 
Die is er nog niet. Alexandra zal er nog een keer naar vragen.  
  

12. Sluiting 
 De voorzitter sluit de vergadering. 


